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BRANJEVCI IZ OKOLICE VAČ 

Spraševal sem starejše krajane, če vedo za koga v preteklosti, ki je svoje pridelke redno vozil 

na Centralno ljubljansko tržnico. To da so občasno kdaj prodajali svoje pridelke in izdelke v 

Litiji ali Ljubljani, to se je dogajalo. Zelo zanimivo zgodbico lahko preberete na spletni strani 

norčkovega članka za oktober http://www.vace.si/mizori.pdf  od kmetije Məruc, kjer se 

pišejo Mizori,  iz Tolstega vrha.  

 Poleg tega pa smo v davni preteklosti imeli kar štiri letne in tedenske sejme(ob 

ponedeljkih). Ob večjih - predvsem verskih praznikih pa v spomin na davne čase še sedaj 

pride Ribničan, pri katerem lahko kupimo različno orodje itd., poleg tega pa mu lahko 

povemo svojo željo (npr. popravilo orodja …) in ob naslednji priložnosti pripelje, kar smo 

naročili. Svojo robo pa lahko domačini ponudimo na dveh letnih sejmih: Andrejev sejem je 

decembra, konec avgusta pa je Vaški dan, ki ga izpelje naše Društvo žena in deklet, ki je 

letos praznovalo tri desetletja. Čestitam!  Bil sem prijetno presenečen. Imajo nove ideje in z 

ženko bova zelo vesela sodelovanja. 

V soboto pa sem bil na ljubljanski tržnici. 

Tam, kjer visijo zelene zastave, ki 

pomenijo ekološko pridelavo.  Tam sem 

srečal simpatično BRANJEVKO z Vovš 

izpod Zasavske svete gore – Andrejo 

Kovač. Cel teden skupaj z možem 

Poldetom pripravljata izdelke iz ovčjega 

mleka, nabirata domačo sezonsko 

zelenjavo, … in avto napolnita do vrha. Ko 

sem prišel ob enajstih, je bilo že več kot 

dvajset praznih gajb, ki so bile prej polne. 

Tako je povpraševanje po hrani, ki je 

ekološko neoporečna. Andreja in Polde 

rad vaju imam in hvala za poslanstvo, ki 

ga opravljata! Hvala, ker sta!  

Več in bolj nazorno na 

https://www.ksvace.si/turizem/ .  

Poglej, poglej! Še nekoga poznam. Točno 

nasproti Andrejine stojnice. To je  

Hribarjev Ivo iz Vidrge - z druge strani 

Zasavske svete gore. Je to mogoče? Že 18 

let kraljuje na svoji stojnici  in uspešno 

prodaja, kar 

http://www.vace.si/OBCAN.htm
http://www.vace.si/mizori.pdf
https://www.ksvace.si/turizem/


pečeta z ženo Tatjano v svoji bio-eko-vegi  pekarnici in sam tudi zmelje zrna v moko. Tako z 

gotovostjo ve, kaj prodaja. Naredi tudi po naročilu (alergije) in rad kaj podari - saj ve, da se 

tisti, ki bo njegovo dobroto samo poskusil, ne bo mogel ubraniti … Čemu že?   

Več na https://pecivo-hribar.si/  

Zaključek:  

Prva znana BRANJEVKA iz okolice Vač na ljubljanski tržnici je Andreja. 

In prvi znani BRANJEVEC je Ivo. Če sem se zmotil, me obvestite! Bom popravil.  

Zmotil sem se. Popravek je na spletni strani oktobrskega članka –  

                                                   http://www.vace.si/mizori.pdf  

 Pojdite kdaj na Centralno ljubljansko tržnico. To je živahno, barvito in slišali boste 

predvsem tujo govorico in vse polno je turistov.  Še najpomembnejše: stranišča so na 

vsakem koncu Plečnikovih tržnic(s stebri) in so zastonj. 

Rad nas imam pa še zmeraj!    

                                                                                                            Zvonček Norček 
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